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Hoi
Vorige week hebben we elkaar gesproken over de voortgang van het door de provincie opgekochte bedrijf in Doornspijk.
Tijdens dat overleg heb je diverse vragen gesteld en die zal ik proberen hier te beantwoorden. Eerder heb ik je
onderstaande antwoorden gegeven (schuin gedrukt). Deze antwoorden heb ik aangevuld.
Wat is de uitstoot vo

Ik heb wat navraag gedaan bij vergunningverlening en via hen bij Bij12: om de ammoniakuitstoot van deze dieren te

benaderen zou het goed zijn om uit te gaan van een emissiefactor van 6,2 kg NH3/dierplaatsperjaar (RAV categorie
A7.1).
In hoeverre vervalt de vergunde ruimte van een eerder afgegeven WNB vergunning.
De vergunde ruimte van een eerder afgegeven WNB vergunning kan niet (van rechtswege) komen te vervallen.

Het bedrijfaan de Voor dit bedrijfis het op dit moment niet duidelijk of
hetgeen is gevraag mg wel is gerealiseerd. Daartoe moet nog aanvullende informatie worden

gevraagd. Het is dus zeer de vraag of de van dit bedrijf ontvangen informatie (van 325 jongvee categorie A3.100 en 50

overig rundvee, categorie A7.100) wel is gerealiseerd. De omgevingsvergunning bevat een veebezetting van slechts 13

melkvee en 3jongvee. Het op basis van deze onvolledige gegevens is het op dit moment niet mogelijk om een actuele

AERIUS berekening te makenSEEin) gehuurde collega voor het legaliseren van PAS melders) vraagt
nadere informatie op over het bedrijf.
Het gekochte bedryf aan de Veldweg 44 is een piekbelaster (totale vracht ligtfors boven de toetsingswaarde van 2500,

: 2 ;
vracht ts 11351 mol/jaar). Wat gebeurd er met de vracht als de PAS melder aan de maar de Veldweg
wordt verplaatst: blijft dit een piekbelaster. Heb de berekening nog niet gemaakt maar 1 et van wel. Ga ik

morgen doen.

Ik wil je nog in overweging geven om voor het te verplaatsen bedrijf aan‘a
te kijken naar de

mogelijkheden om de uitstoot op de locatie aan de Veldweg zo laag mogelijk te maken:

1. door het beperken van het aantal dieren (info die ik heb gekregen gaan uit van20100 jongvee, 70

A4.100 en x A6.100). Is dit het aantal dieren wat zij willen hebben of kan de hoeveelheid ook nog lager worden

gemaakt?
2. Door uit te gaan van dieren met een lagere emissie, zoals de 5.1.26 -emissie is ca 50% lager dan die van

melkkoeien

3. welke mogelijkheden zijn er om de dieren veel uren buiten te laten lopen (geeft een lagere stalemissie van

minimaal 5% bij meer dan 720 uur)
4, welke mogelijkheden zijn er door de dieren te gaan huisvesten in goedgekeurde emissiearme stallen (voor zowel

het gewone vee als het jongvee), bijvoorbeeld de Lely Sphere.

Is ben benieuwd waar jullie voor kiezen: stoppen met het verplaatsen of toch inzetten op het verplaatsen en dan ervoor

zorgen dat de uitstoot van het te verplaatsen bedrijf naar de veldweg zo laag mogelijk is (en kijken of het bedrijf dan
misschien geen piekbelaster meer is).
De eerder toegezegde berekeningen kan ik op dit moment niet uitvoeren.

Met
a

groet,

Regisseur/verbinder
026 359 | sms of whatsapp o (@gelderland.nl |www.gelderland.nl
werkdagen: maandag | dinsdag |woensdag | donderdag
= provincie
Gelderland

Van: 5.1.2

Verzonden: woensdag 6 september 2023 15:27

Aan:QE@ ce\deriand.ni>
Onderwerp: vragen over Doornspijk

Ho
Vorige week hebben we elkaar gesproken over de voortgang van het door de provincie opgekochte bedrijf in Doornspijk.
Tijdens dat overleg heb je diverse vragen gesteld en die zal ik proberen hier te beantwoorden.

Wat is de uitstoota
Ikheb wat navraag gedaan bij vergunningverlening en via hen bij Biji2: om de ammoniakuitstoot van deze dieren te

benaderen zou het goed zijn om uit te gaan van een emissiefactor van 6,2 kg NH3/dierplaats per jaar (RAV categorie
A7.1).
In hoeverre vervalt de vergunde ruimte van een eerder afgegeven WNB vergunning.
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De vergunde ruimte van een eerder afgegeven WNB vergunning kan niet (van rechtswege) komen te vervallen.

Het bedrijf aan de in Doorspijk is een PAS melder. Voor dit bedrijf is het op dit moment niet duidelijk of

hetgeen is gevraagd voor de melding wel is gerealiseerd. Daartoe moet nog aanvullende informatie worden gevraagd.
Het is dus zeer de vraag of de van dit bedrijf ontvangen informatie (van 325 jongvee categorie A3.100 en 50 overig
rundvee, categorie A7.100) wel is gerealiseerd. De omgevingsvergunning bevat een veebezetting van slechts 13 melkvee

en 3 jongvee. Het op basis van deze onvolledige gegevens is het op dit moment niet mogelijk om een actuele AERIUS

berekening te maken. (ingehuurde collega voor het legaliseren van PAS melders) vraagt nadere

informatie op over het bedrijf.
Het gekochte bedrijf aan de Veldweg 44 is een piekbelaster (totale vracht ligt fors bover de toetsingswaarde van 2500,

vracht is 11351 mol/jaar). Wat gebeurd er met de vracht als de PAs melder aan de

pe
de Veldweg wordt

verplaatst: blijft dit een piekbelaster. Heb de berekening nog niet gemaakt maar ik denk het van wel. Ga ik morgen doen.

Metee groet,

Regisseur/verbinder
026 350QRRq | sms of whatsapp 06ERE@ gelderland.nl |www.gelderland.nl
werkdagen: maandag | dinsdag | woensdag | donderdag
= provincie
Gelderland
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